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ZÁPIS  
z 12. schůze OV ČJF Praha v období 2015 - 2019  

dne 13. října 2016, Strahov 
 
 
Přítomni:      OV ČJF Praha -  M. Vítek, C. Neumann, E. Pařenicová, M. Hladík,  
   R. Habásková, I. Hůlková – sekretář 
 
1. Zahájení jednání v 18,30 hod., seznámení s programem – program schůze schválen 
jednomyslně.  
Zápis provede I. Hůlková 
 
2.   Projekt Komplexní systém vzdělávání v ČJF na regionální úrovni – napříč disciplínami 
a vzdělávacím spektrem včetně zapojení funkcionářů závodů. 
E. Pařenicová a M. Hladík představili svůj projekt, který by zohledňoval široké spektrum členské 
základny i s ohledem na celoplošnou aplikaci ve všech oblastech ČJF. Projekt lze upravovat podle 
struktury členské základny v dané oblasti, popřípadě oblasti mohou spolupracovat.  
Vzdělávání dětí a mládeže se týká od příprav na ZZJV – do stupňů výcviku v SCM. Pro dospělé od 
18ti let bez omezení.  
Projekt byl podrobně prodiskutován na schůzi OV ČJF a dostal podporu většiny  členů OV ČJF. 
Bude postoupeno a předloženo Radě ČJF a následně VV ČJF. 
Odpovědná osoba:  E. Pařenicová a M. Hladík 
Pro: 4    Proti: 0  Zdržel se hlasování:  1 schváleno 
 
3. Podnět k VV ČJF , ke Komisi pro vzdělávání k prováděcímu předpisu na společné opracování více 
jezdců v drezurním obdélníku 20 x 40m. 
Na návrh praktických komisařů ZZJV z oblasti Praha, se zabýval OV ČJF povinností hodnotit 
společné opracování při ZZJV pouze v obdélníku. Po zkušenostech ze všech ZZJV, konaných 
v oblasti Praha, je více než jasné, že se toto omezení naprosto minulo myšlenky zjistit, zda se 
uchazeči o ZZJV umí pohybovat na opracovišti ve větším počtu jezdců.  
OV ČJF s argumentací souhlasil a ztotožnil se s ní. Proto bude podán podnět ke změně znění 
dokumentu k provádění ZZJV tak, aby bylo možno posuzovat tuto dovednost uchazečů formou 
posouzení přímo při opracování uchazečů. Nikoliv v drezurním obdélníku.  
Odpovědná osoba:  I. Hůlková 
Pro: 5    Proti: 0      schváleno 
 
4. Kontrola oblasti Praha – Kontrolní a revizní komisí ČJF (M. Holub, K. Divišová): 
Dne 3. 10. 2016 byla vyzvána sekretářka oblasti k předložení podkladů ke kontrole. Kontrola se 
týkala Centrály ČJF, smluv dotačních 2014/2015 , uzavřeného účetnictví z roku 2015. 
KRKu byl objasněn tok peněz za licence v souvislosti s Centrálou, která není účetním programem. 
Uzavřené účetnictví roku 2015 – odkaz na členku OV ČJF E. Pařenicovou. 
Vysvětlena nefunkčnost odkazů  z původního webu ČJF oblasti Praha – web byl zrušen, neplatí se, 
informace z něho jsou nedostupné. Usnesení z minulé oblastní konference bude doplněno na nový 
web. Ze strany KRK byl vznesen dotaz, proč není v zápisu z ledna 2015 schválen rozpočet na rok 
2015 – odpověď: byl v pravomoci bývalého OV ČJF (J. Sedláček, M. Šveňková, L. Dub, B. Rejnek, 
M. Minářová) – zpětně nelze schválit do zápisu. Návrh rozpočtu a čerpání k 30.6.2015 zveřejnil OV 
ČJF na webu oblasti v sekci Dokumenty. 
Není vypořádána pokuta udělena JS Císařský ostrov – pokuta odpuštěna -  závody se nekonaly 
z důvodů technického stavu mostku na Císařský ostrov – zákaz vjezdu vozidlům nad 3,5t. Bude 
konstatováno v zápisu schůze OV ČJF Praha. 
 
OV ČJF Praha žádá o písemný zápis z kontroly, ke kterému se bude moci vyjádřit. 
Pro: 5  Proti:  0      schváleno 
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5. OV ČJF projednal projekt podaný Stájí Preláta –  Jasanou Hladovou – OV ČJF hlasoval o podpoře 
tohoto projektu. 
Pro: 0  Proti: 5      neschváleno 
 
6.  ZZJV Měšice 21. 10. 2016 – Hl. komisař M. Minářová, komisaři L. Starostová, I. Hůlková - 
Přihlášeno 17 adeptů. Organizace zajištěna s týmem MA 234 – Pony Park Měšice – garantováno M. 
Severou a V. Křížkovou. 
 
7. Žádost o pořadatelství HOBBY POHÁRU Oblasti Praha 2017 – MA 231 – Země koní: 
Pořadatel je zkušený v oblasti hobby soutěží a seriálu Chabský skokový hobby pohár 2015 a 2016.  
Pro: 5  Proti: 0      schváleno 
 
8.  Žádost o pořadatelství OM Prahy ve skocích pony a velkých koní ve všech věkových kategoriích 
podaly subjekty NH Equiteam a Stáj Equine Hoffmeister společně. Navržené místo konání – areál 
Martinice.  
Zástupkyně obou subjektů N. Hušková byla vyzvána k podání dalších informací o finančním zatížení 
jezdců, návrhu soutěží. STP bude schvalovat OV ČJF až na po dalším jednání.   
 
9. Diskuse k úpravám stanov – dle poslední verze, uvedené na webu ČJF, nemá OV ČJF Praha 
žádné námitky proti navrženým úpravám Stanov ČJF a v tomto duchu bude vést jednání 
o stanovách na Mimořádné konferenci ČJF oblasti Praha. 
Pro: 5  Proti: 0      schváleno 
 
10. Příprava Mimořádné konference oblasti Praha  
Konferenci povede C. Neumann, stručné zprávy přednese: M. Vítek, E. Pařenicová, ostatní 
v případě dotazů ze strany zástupců subjektů. Předsednictvo MK: OV ČJF Praha, návrh na delegáty 
Celostátní MK: OV ČJF Praha a O. Plachá, I. Hůlková, J. Beranová – návrh k hlasování na MK. 
OV ČJF schválil prezentaci M. Blažka o systému JIS při Mimořádné konferenci ČJF oblasti Praha. 
Organizačním zajištěním konference byla pověřena I. Hůlková (podklady stávajících stanov a 
navrhovaných změn, volební lístky, hlasovací lístky, prezenční listiny, občerstvení). 
Pro: 5  Proti: 0      schváleno 
 
11.  Oblastní sekretářka předala členům OV ČJF Praha Návrh na zahájení DŘ ve věci M.D. a jím 
dodaných podkladů ke kvalifikaci na MČR družstev v drezuře, včetně písemných důkazů. Za OV ČJF 
Praha bude zodpovědný M. Hladík a bude řešit další postup dle DŘ, v platném znění. 
Pro: 4  Proti: 0 Zdržel se hlasování: 1  schváleno 
 
12.   OV ČJF Praha rozhodl o upuštění pokuty za zrušení skokových závodů v areálu JS Císařský 
ostrov v červenci r. 2015. Technické problémy na příjezdové komunikaci.  
Pro: 5  Proti: 0 
 
  
 
Schůze ukončena ve 23,15 hodin, zapsala Irena Hůlková 


